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Årsmøte 2024 i Rælingen SV – 
protokoll.
Onsdag 24. januar 2024 kl. 19 på Rælingen rådhus, møterom 
Bjønnåsen.
Til stede: 9 medlemmer.

Saksliste til årsmøtet:
1. Godkjenning av innkallingen.
2. Konstituering.

a Valg av møteleder.
b Valg av referent.
c Valg av 2 til å underskrive protokollen.

3. Beretninger fra Rælingen SV for 2023.
a Styrets beretning (vedlegg 1).
b Kommunestyregruppas beretning (vedlegg 2).

4. Regnskap 2023 (vedlegg 3).
5. Budsjett 2024 (vedlegg 4),
6. Arbeidsplan 2024 (vedlegg 5).
7. Valg.

a Styret.
b To medlemmer med varaer til SVs representantskap 2024 i Akershus.
c Fire utsendinger til fylkesårsmøtet 2024 i Akershus.
d Valgkomite for årsmøtet 2025.
e Revisor.
f 1. mai-kontakt.

----------------------------------------------------------------------------------------------------------

1. Godkjenning av innkallingen.
• Innkalling godkjent med følgende endring:

━ Tilføyes punkter om valg av revisor og 1. maikontakt.

2. Konstituering.
a Valg av møteleder.

• Dagfinn Halvorsen valgt som møteleder.
b Valg av referent.

• Aage Berge valgt som referent.
c Valg av 2 til å underskrive protokollen.

• Hanne Krogstad og Hans Isdahl ble valgt til å underskrive 
protokollen.

3. Beretninger fra Rælingen SV for 2023.
a Styrets beretning.
Se vedlagt beretning fra styret. Beretningen ble gjennomgått og følgende ble 
bemerket:
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• Vi må sikre oss at delegatene på årsmøtet er innmeldt etter reglene, den 
ene representanten fra SU endte opp som observatør.

• Valgkamp: Litt lite politikk i medier. Lite skriftlige arbeider, mye bilder og 
plakater. Valgomater  må vi jobbe med mer og gjøre tidligere.

• Mye forespørsler fra foreninger etc. Der burde vi vært klare med tydelige 
svar tidligere.

• Vi burde komme tidligere i gang med valgkampen neste gang. 40% av 
velgerne stemmer på forhånd.

• Vi var på stand i Bjønnåsen, veldig koselig, må gjentas neste valgkamp.
• Forskjellige erfaringer med ringedugnad i Akershus. Diskutabelt hvor 

mange stemmer dette gir.
• Negativ medlemsutvikling, 2 færre medlemmer. Gråsoner medlem/ikke 

medlemmer. Vi har 6 nye navn. 
• Diskusjon rundt politikk/kommunens gjeld, er den så alt for høy? Det 

pekes på at disposisjonsfondet er stort. Konkluderes med at likevel er 
budsjetten stramme og preget av rentenivået og en generell høy 
gjeldsgrad.

b Kommunestyregruppas beretning.
Se vedlagt beretning fra kommunestyregruppa. Beretningen ble gjennomgått og
følgende ble bemerket:

• Vi burde involvere flere medlemmer i kommunestyrearbeidet gjennom 
f.eks. Mer info om dette i nyhetsbrevene eller ha gruppemøter som er 
åpne for medlemmene.

• Vi burde se på muligheten for å samarbeide med fagforbundet i 
forbindelse med budsjettarbeidet hver høst.

Beretningene fra styret og kommunestyregruppa ble etter 
gjennomgang tatt til orientering.

4. Regnskap 2023.
Se vedlagt regnskap for 2023 og beretning fra revisor. Regnskapet ble 
gjennomgått og følgende ble bemerket:

• Partiskatt, - er alt betalt inn? Kasserer Hanne Solhaug sender ut 
påminnelse om innbetaling med opplysninger om kontonummer for 
innbetaling. Vi må se på muligheten for å gjøre dette fast ved årets 
avslutning.

• Revisors beretning ble gjennomgått og tatt til orientering.

Regnskapet ble vedtatt godkjent.

5. Budsjett 2024.
Se vedlagt budsjett for 2024. Budsjettet ble gjennomgått og følgende ble 
bemerket:

• Det er budsjettert med balanse, vi burde kanskje tilstrebe overskudd i et 
mellomvalgår?  Andre mener at vi har penger nok på kontoen, det gjør 
ikke så mye om vi går litt i minus i år selv om det er et mellomvalgår. 
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• Det ble understreket at vi nå får mindre i partiskatt. Grunnen til at vi har 
godt med penger nå er at vi har vært gjennom en periode med folk i flere 
komiteer og utvalg, og fått inn mye partiskatt. Vi er ikke der nå i denne 
perioden. Vi må legge vekt på budsjettdisiplin.

Budsjettet ble vedtatt som det står.

6. Arbeidsplan 2024.
Forslag til aktivitetsplan 2024 ble gjennomgått. 

• Gjennom diskusjoner ble denne justert og vedtatt som dette:

Vedtatt arbeidsplan for Rælingen SV 2024:
• Vi skal ha budsjettdisiplin – vi bør helst ha et mindre overskudd ettersom 

2024 ikke er et valgår. 
• Vi skal legge til rette for kontakt med medlemmene og trekke flest mulig 

med i diskusjoner og utspill.
• Vi skal være et aktivt og konstruktivt opposisjonsparti gjennom vår 

deltakelse i kommunestyret og kommunale utvalg. Gruppemøtene er 
åpne for alle medlemmer. 

• Vi vil bruke interpellasjoner for å løfte aktuelle saker inn i kommunestyret 
og den offentlige debatten. 

• Vi skal delta aktivt i Akershus SVs arrangementer så som fylkesårsmøtet i 
februar og representantskapsmøtene. 

• Vi arrangere 3 medlemsmøter med aktuelle tema. 
• Vi ønsker å treffe flere av medlemmene våre – gjerne i uformelle 

omgivelser. Vi inviterer til treff på kafeen på Marikollen og på tur i Nordre 
Øyeren naturreservat eller Østmarka.  

• Vi skal være til stede i aviser (leserbrev og reportasjer) og på sosiale 
medier (Facebook og Instagram) – med mest mulig politikk.

• Vi skal skal være mest mulig åpne med hva vi foreslår, sier og oppnår, fx 
via nyhetsbrev til medlemmene. 

7. Valg. 
Valgkomiteen har bestått av Synne Westeng, Amir Keyani og Hanne Krogstad. 

a Valg av styre.
Valgkomiteen la fram følgende forslag:
• Leder: Dagfinn Halvorsen.
• Kasserer: Hanne Solhaug.
• Seyed Masoud Naseri, Styremedlem.
• Aage Berge, styremedlem.
• Lene Haanshus, styremedlem.
• Hilde Åstrøm, styremedlem.
• SU velger egen representant.

Styret  ble valgt ved akklamasjon.

b Valg av to medlemmer med varaer til SVs representantskap 2024 i 
Akershus.
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Valgkomiteen la fram følgende forslag:
• Lene Haanshus,  Vara: Hilde Åstrøm.
• Aage Berge,        Vara: Seyed Masoud Naseri.

Representantene ble valgt ved akklamasjon.

c Valg av fire utsendinger til fylkesårsmøtet 2024 i Akershus. 
Årsmøtet la fram følgende forslag:

━ Masoud.
━ Hilde.
━ Dagfinn.
━ Synne.

• Vara:
━ Hanne Solhaug.
━ Aage Berge.
━ Lene.

Ved inntredelse av varaer vil vi tilstrebe kjønnsbalanse.

Utsendingene ble valgt ved akklamasjon.

d Valg av valgkomite for årsmøte 2025. 
Årsmøtet vedtok følgende forslag:

━ Synne Westeng fortsetter. 
━ Styret får fullmakt til å supplere og velge ny valgkomite.

e Valg av revisor.
Valgkomiteen la fram følgende forslag:
 Einar Belsom.

Einar Belsom ble valgt ved akklamasjon.

f Valg av 1. mai-kontakt.
Valgkomiteen la fram følgende forslag:
 Synne Westeng.

Synne Westeng ble valgt ved akklamasjon.

Aage Berge
referent


